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INSTALLATION INSTRUCTIONS
DUAL-FUNCTIONAL AERATOR INSTALLATION INSTRUCTIONS
雙功能起泡器安裝說明

Aerator x 1
起泡器

FIXING  CONTENTS
組配件內容
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Cleaning and Maintenance：Please clean with soft and wet cloth, and do not clean with strong acid or alkali detergent.
清潔與維護：請用乾淨的濕軟布清潔,不可使用強酸鹼類洗滌劑擦洗.

Filter Cleaning： If you need to clean the filter, please switch off the faucet, remove the aerator to take out the washer, wash 
with clean water, and then reinstall.
清洗過濾網：需要清洗過濾網時，請先關閉龍頭開關，卸下起泡器取出墊圈，用清水沖洗乾淨後按原步驟裝回即可.
 

Notifications：

安裝須知： 

1. Install proper connector first before installing the aerator.
1. 先安裝適合轉接頭後再裝上起泡器. 

2. Please make sure the inner side of the connector is in the washer before installing the proper connector.
2. 安裝適合轉接頭時請確認轉接頭內裝入墊圈.

3. The aerator has the M22 internal thread interface, so there is no need to further install the connector when it is connected with 
the 22m screw-thread faucet.
3. 起泡器自帶M22內螺紋接口，適配22m外螺紋龍頭水嘴時,無需另安裝轉接頭.

4. If the aerator be leaking, please fasten it with a wrench.
4. 起泡器安裝後若出現漏水現象，請用扳手鎖緊.

Parameters：Working Water Pressure :0.05-0.7M pa ; Environment Temperature：1-40°C ; Medium Temperature0-70°C 
技術參數 ： 工作水壓 :0.05-0.7M pa  ; 環境溫度：1-40˚C ; 介質溫度：0-70˚C 
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Instructions

Switch outlet modes
by rotating the aerator

Adjust outlet direction and angle by twisting the aerator 
(Horizontal Direction: 360˚. Vertical Direction: 45˚)
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